
Zápisnica 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 29. júla 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

 

1 )  Otvorenie a schválenie programu rokovania: 

 

15. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Ing. Jana Maršálková, ktorá 

privítala prítomných poslancov. Prítomní boli deviati poslanci obecného zastupiteľstva.  

Rokovanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné. 

 

Starostka prečítala program zasadnutia: 

  
1)  Otvorenie a schválenie programu rokovania 

 

2)  Procedurálne otázky (voľba návrhovej komisie, voľba overovateľov zápisnice   

     a určenie zapisovateľa) 

 

3)  Informácie starostky obce 

 

4)  Výmena a pridelenie nájomného bytu 

 

5)  Rozpočtové opatrenie 

 

6)  Rôzne  

 

7)  Diskusia 

 

8)  Záver 

 

 

Pripomienky poslancov k programu rokovania OZ neboli žiadne. 

 

 

 

Uznesenie č. 158/7/2024 – OZ  

 
z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 29. júla 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

- schvaľuje 
program 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva bez pripomienok. 
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- konštatuje  
že rokovania OZ sa z celkového počtu poslancov 9 sa zúčastňuje 9 poslancov, čím je 

rokovanie obecného zastupiteľstva uznášania schopné.  

 

Hlasovanie: 

Za (9 z 9) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Mgr. Alena Černíková, Ing. Anton 
Zaťko, Ing. Radoslav Szabó, Juraj Obložinský, Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária 
Balážová, Matej Blaži 
 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

 

 
2)  Procedurálne otázky (voľba návrhovej komisie, voľba overovateľov zápisnice                    

a určenie zapisovateľa: 

 
Do návrhovej komisie navrhla starostka obce poslancov Ing. Radoslava Szaba a p. Juraja 

Obložinského. 

Za overovateľov zápisnice navrhla poslancov Ing. Antona Zaťka a p. Máriu Balážovú. 

Za zapisovateľku zápisnice starostka určila Júliu Majdánovú. 

Poslanci nemali žiadne pripomienky a schválili uznesenie: 

 

 

 

Uznesenie č. 159/7/2024 – OZ  
 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 29. júla 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

schvaľuje 
- návrhovú komisiu v zložení: Ing. Radoslav Szabó, Juraj Obložinský 

- overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Anton Zaťko, Mária Balážová 

berie na vedomie 
- menovanie zapisovateľa rokovania: Júlia Majdánová 
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Hlasovanie: 

Za (9 z 9) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Mgr. Alena Černíková, Ing. Anton 
Zaťko, Ing. Radoslav Szabó, Juraj Obložinský, Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária 
Balážová, Matej Blaži 
 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

 

 
3)   Informácie starostky obce 

Starostka obce informovala poslancov o uskutočnených akciách: 

- Pohár starostky - futbalový turnaj 

- Dni obce - 5.7., 6.7. a 7.7.2024 

- Súťaž vo varení gulášu Naj guláš 17. ročník, na ktorom sa zúčastnilo 13 družstiev 

 
Pripravovaných kultúrnych akciách: 

- Túlavé kino - piatok 9.8.2024 v obecnom parku, film Jedeme na teambuilding 

- Športový deň - športové hry pre deti v nedeľu 1.9.2024 
 

Ďalších udalostiach:  

- Žiadosť o dotáciu za vytriedenosť odpadu na Envirofond –schválené 6 809,70 eur,  

- Žiadosť o dotáciu z Ministerstva obrany na pomník padlých hrdinov na cintoríne v Ivanke – 

schválené 4 000,00 eur,  

- Príprava žiadosti projekt Obnova dediny na úpravu priestoru pri oplotení cintorína v Ivanke pri 

Novozámockej ulici,  

- O stúpajúcich výdavkoch poplatku za čistenie odpadovej vody pre ČOV Branč – obdobie prvého 

polroka 107 606,24 eur s medziročným nárastom 19 533,25 eur  

 

 

 

 

Uznesenie č. 160/7/2024 – OZ  
 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 29. júla 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

berie na vedomie 

informácie starostky obce o: 

Uskutočnených kultúrnych akciách: 
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- Pohár starostky 

- Dni obce 

- Súťaž vo varení gulášu Naj guláš 17. ročník 

Pripravovaných kultúrnych akciách 

- Túlavé kino  

- Športový deň 

Ďalších udalostiach: 

- Žiadosť o dotáciu za vytriedenosť odpadu na Envirofond –schválené 6 809,70 eur, 

- Žiadosť o dotáciu z Ministerstva obrany na pomník padlých hrdinov na cintoríne 

v Ivanke – schválené 4 000,00 eur, 

- Príprava žiadosti projekt Obnova dediny na úpravu priestoru pri oplotení cintorína 

v Ivanke pri Novozámockej ulici, 

- O stúpajúcich výdavkoch poplatku za čistenie odpadovej vody pre ČOV Branč – 

obdobie prvého polroka 107 606,24 eur s medziročným nárastom 19 533,25 eur 

Hlasovanie: 

Za (9 z 9) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Mgr. Alena Černíková, Ing. Anton 
Zaťko, Ing. Radoslav Szabó, Juraj Obložinský, Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária 
Balážová, Matej Blaži 
 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

 

4)    Výmena a pridelenie nájomného bytu 

Pani starostka oboznámila poslancov o aktuálnom zozname uchádzačov o byt. Pán Kulač, býva 

v jednoizbovom byte spolu s pani Hrebíčkovou, ktorá pracuje v Materskej škole v Ivanke pri Nitre 

a mali by záujem o väčší byt. Bytová komisia navrhla na schválenie výmenu bytu z jednoizbového 
bytu do dvojizbového p. Kulačovi s p. Hrebíčkovou a pridelenie voľného jednoizbového bytu pani 

Peregrinovej, ktorá bola v zozname uchádzačov o byt. Prebehla diskusia. 

 

 

Uznesenie č. 161/7/2024 – OZ  
 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 29. júla 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 

a) prerokovalo 

návrh na výmenu nájomného bytu č. 1 za byt č. 16 v bytovom dome na Beňadikovej ulici 

č. 930/1 v Ivanke pri Nitre 
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b) schvaľuje 

výmenu nájomného bytu č.1 za byt č. 16 v bytovom dome na Beňadikovej ulici č. 930/1 

v Ivanke pri Nitre Mgr. Petrovi Kulačovi a Mgr. Simone Hrebíčkovej na obdobie od 

01.08.2024 do 30.04.2025.  

Hlasovanie: 

Za (9 z 9) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Mgr. Alena Černíková, Ing. Anton 
Zaťko, Ing. Radoslav Szabó, Juraj Obložinský, Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária 
Balážová, Matej Blaži 
 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

 

 

 

Uznesenie č. 162/7/2024 – OZ  
 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 29. júla 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 

a) prerokovalo 
návrh na pridelenie nájomného bytu č. 1 v bytovom dome na Beňadikovej ulici č. 930/1 

v Ivanke pri Nitre 

 

b) schvaľuje 
pridelenie nájomného bytu č. 1 v bytovom dome na Beňadikovej ulici č. 930/1 v Ivanke 

pri Nitre p. Marte Peregrinovej na obdobie od 01.08.2024 do 30.04.2025. 

 

Hlasovanie: 

Za (9 z 9) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Mgr. Alena Černíková, Ing. Anton 
Zaťko, Ing. Radoslav Szabó, Juraj Obložinský, Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária 
Balážová, Matej Blaži 
 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 
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5)    Rozpočtové opatrenie 

Starostka informovala o predloženej ponuke na financovanie rekonštrukcie ulíc.  

Verejné obstarávanie bolo ukončené 19. júla 2024 a víťazom verejnej súťaže sa stala firma 

COLAS.  

V prvej cenovej ponuke sú zahrnuté: chodník na Novozámockej ulici (od firiem Sola            

po Ekofence), areál základnej školy (zadná časť), cesta k novej materskej škole (od zadnej 

brány vchodu do školy po zadnú bránu do kláštora), Krakovská ulica pokračovanie              

(od Mojmírovskej až po Orolskú ulicu).  

V druhej cenovej ponuke sú zahrnuté: ulica Na štrkovisko a chodník pri Reštaurácii Volcano. 

Starostka sa spýtala na názor poslancov, či sa spravia naraz všetky uvedené obecné 

komunikácie, alebo postupne. Prebehla diskusia medzi poslancami aj medzi prítomnými 

občanmi. 
 

 

Uznesenie č. 163/7/2024 – OZ  
 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 29. júla 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

a) prerokovalo 

 

zmenu rozpočtu pre program 006.02 Rozvoj obce kód zdroja 46 položka 717 002 – 

rekonštrukcia MK Krakovská ul. pokračovanie, Areál školy 1. etapa, Areál školy II. Etapa 

(cesta k novej MŠ), chodník Novozámocká ul. (Sola – Ekofence), chodník Novozámocká 

(reštaurácia Volcano), ul. Na Štrkovisko v sume 153900,52 EUR. 

 

b) schvaľuje  

 
navýšenie položky na strane výdavkov 717 002 – rekonštrukcia MK Krakovská ul. 

pokračovanie, Areál školy 1. etapa, Areál školy II. Etapa (cesta k novej MŠ), chodník 

Novozámocká ul. (Sola – Ekofence)  v programe 006.02 Rozvoj obce v sume 128293,70 EUR 

a na strane príjmov 454 002 –fond Obnovy obce v sume 50800,- EUR 

 

c) poveruje  

 
starostku obce na uzatvorenie Zmluvy s víťazným uchádzačom verejného obstarávania pre 

zákazku „Rekonštrukciu miestnych komunikácií v obci Ivanka pri Nitre“ podľa bodu b)  

s možnou 90-dňovou splatnosťou. 

 

Hlasovanie: 

Za (9 z 9) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Mgr. Alena Černíková, Ing. Anton 
Zaťko, Ing. Radoslav Szabó, Juraj Obložinský, Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária 
Balážová, Matej Blaži 
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Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

 

 

O 18:00 hod. odišla Mgr. Marta Horníková 

 

 

 

6)     Rôzne: 

 

Starostka oznámila poslancom, že Ing. Verešová doručila obci žiadosť o súhlas s kúpou 

pozemku za ulicou Kračiny od Slovenského pozemkového fondu.  

Bližšie informácie uvedené do zápisu na žiadosť pani poslankyne Balážovej:                     

„Poslankyňa p. Balážová sa opýtala Ing. Verešovej, na základe akého podnetu má záujem 

kúpiť pozemok vo vlastníctve SR. Či zámer predať tieto pozemky, ktoré uviedla v žiadosti 

o vydanie súhlasu vzišiel zo strany Slovenskej republiky, alebo z jej vlastného záujmu tieto 

pozemky odkúpiť? Poslankyňa p. Balážová odôvodnila svoju otázku tým, že Slovenská 

republika to nikde nezverejnila, že bude prebiehať nejaký konkurz alebo že má zámer 

odpredať tieto pozemky v katastrálnom území Ivanka pri Nitre. Ing. Verešová odpovedala, že  

ona má záujem. Svoju žiadosť o súhlas ku kúpe pozemkov odôvodnila tým, že právnik 

Slovenského pozemkového fondu od nej žiada potvrdenie, resp. súhlas obecného 

zastupiteľstva ku kúpe pozemkov, ktoré uviedla v žiadosti.  Poslankyňa p. Balážová              

sa vyjadrila, že by bola opatrná a že žiadny súhlas by nedávala. Skôr by si vedela predstaviť, 

že by obec kúpila tieto pozemky na riešenie problémov s odvodom dažďovej alebo splaškovej 

vody.“ 

Viacerí poslanci namietali voči tomu, aby obecné zastupiteľstvo dávalo nejaký súhlas, ak 

niekto predáva alebo kupuje pozemok. Ing. Verešová uviedla, že sa jedná o pozemok              

s pôvodným zámerom stavby detského ihriska, ale následne zámer prehodnotila na výstavbu 

systému na odľahčenie kanalizácie. Ing. Anton Zelenaj ponúkol, že vypracuje technické 

riešenie odľahčenia kanalizačného systému na ulici Kračiny. Prebehla diskusia.  

 

 

 

Uznesenie č. 164/7/2024 – OZ  
 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 29. júla 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 

 

a) berie na vedomie informáciu , že Ing. Verešová Mária, bytom Novozámocká 85/349, 

Ivanka pri Nitre má záujem o kúpu pozemku parcely č. 1570/1 registra C 

v katastrálnom území Ivanka pri Nitre vo výmere 9273 m2 vo vlastníctve Slovenskej 

republiky. 
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Hlasovanie: 

Za (7 z 8) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Mgr. Alena Černíková, Ing. Anton 
Zaťko,  Juraj Obložinský, Ing. Alena Čičová, Mária Balážová, Matej Blaži 
 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania (1 z 8): Ing. Radoslav Szabó 
 

 

Uznesenie č. 165/7/2024 – OZ  
 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného 

dňa 29. júla 2024 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 

a) poveruje 

 

poslanca Ing. Antona Zelenaja, PhD. vypracovaním technického riešenia odľahčenia 

kanalizačného systému na ulici Kračiny s termínom do 02.08.2024. 

 

 

Hlasovanie: 

Za (8 z 8) prítomných poslancov OZ: Ing. Anton Zelenaj, PhD., Mgr. Alena Černíková, Ing. Anton 
Zaťko, Ing. Radoslav Szabó, Juraj Obložinský, Ing. Alena Čičová, Mária Balážová, Matej Blaži 
 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

 

 

7)   Diskusia 

Ing. Čičová sa spýtala na možnosť usporiadať výstavu fotografií Tomáša Bugára v kultúrnom 

dome. Starostka návrh uvítala.   

 

 

8)  Záver 

Starostka obce poďakovala poslancom a všetkým prítomným občanom za účasť a ukončila 

15. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
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Zasadnutie bolo ukončené o 18:30 hod. 

 

V Ivanke pri Nitre, dňa 12.08.2024  

 

Zapísala: Júlia Majdánová 

 

 

 

         Ing. Jana Maršálková 

                                               starostka obce 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Anton Zaťko:  ..................................................... 

 

p. Mária Balážová:             ..................................................... 

 


